


## Dyikanbaeva Rita Bekbolotovna

	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Dyikanbaeva Rita Bekbolotovna, date of birth: 08/10/1963, kyrgyz.</li> <li>2. In 1986 graduated the faculty of Foreign Languages of Osh State Pedagogical Institute specialty of «teacher of English and German languages».</li> <li>3. Length of pedagogical service at high schools – 25years, at the OSU – 11 years; total –36 years.</li> <li>4. Professional sphere of occupation- professional English and Latin</li> </ol>
---	---

### PERSONAL INFORMATION

<b>SURNAME</b>	Dyikanbaeva	
<b>NAME</b>	Rita	
<b>PATRONIMIC NAME</b>	Bekbolotovna	
<b>DATE OF BIRTH</b>	October 08 1963	
<b>CONTACTS:</b>		
	<b>Mobile number</b>	+996555 75 31 34, +996772 75 31 34
	<b>E-mail</b>	ritadyikanbaeva8@gmail.com

#### **Work experience:**

I am teaching Latin and English languages (at the same time) for 36 years:

- Teaching Latin for Law students -5 years
- Teaching English for – 36 years, studying grammar, phonetics, lexicology.
- Teaching medical terminology at the medical college- 6 years and
- Teaching medical terminology at IMF- 6 years.

#### **Teaching process:**

- Based on the grammar agreement of simple and compound anatomical names
- Parts of human body and their Latin and Greek names
- Pathological terminology and their meanings.
- Classes are provided as pdf and class presentations, written and oral exercises, the main task is learning the vocabulary and using them in exercises

#### **Evaluation:**

- Students' performances are evaluated by the special table of marks during the modules,
- class and home assignments,
- self work presentations,
- current testing marks.

#### **Achievements:**

- My students are always successfully take part at the college Olympiads,
- participate at intercollege Olympiads ( Toffique Hassan-the GRAND PRIX on Latin language discipline.

#### **Publications(for last 5 years):**

articles : 2- Scopus, 4-international issues, 2-OSU journal

## Дыйканбаева Рита Бекболотовна

	1. Дыйканбаева Рита Бекболотовна, 1963 года рождения, кыргыз.	
	2. В 1986 году окончила факультет иностранных языков ОГПИ по специальности «учитель английского и немецкого языков».	
3. Стаж педагогической работы в ВУЗах – 25 лет, в том числе в Ошском государственном университете – 10 лет. Общий научно-педагогический стаж –36 года.		
4. Сфера профессиональной деятельности: профессиональный английский и латинский язык		
<b>ПЕРСОНАЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ</b>		
<b>ФАМИЛИЯ</b>	Дыйканбаева	
<b>ИМЯ</b>	Рита	
<b>ОТЧЕСТВО</b>	Бекболотовна	
<b>ДАТА РОЖДЕНИЯ</b>	08 октября 1963 года	
<b>КОНТАКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ:</b>	<b>Рабочий телефон</b>	
	<b>Домашний телефон</b>	
	<b>Мобильный телефон</b>	+996555 75 31 34, +996772 75 31 34
	<b>Факс</b>	
	<b>E-mail</b>	<a href="mailto:ritadyikanbaeva8@gmail.com">ritadyikanbaeva8@gmail.com</a>

### Опыт работы:

преподаю английский и латинские языки в течении 36 лет:

- преподавание грамматики, фонетики, лексикологии английского языка-36 лет
- преподавание латинского языка и юридическую терминологию—5 лет.
- преподавание латинский язык и медицинскую терминологию в колледже-6 лет
- преподавание латинский язык и медицинскую терминологию в ММФ-6 лет.

### Учебный процесс:

- основан на объяснение грамматического согласования простых и сложных анатомических названий
- изучение латинских и греческих названий частей тела
- патологическая терминология и их значения
- уроки предоставляются в формате pdf и устное презентация в классе, проверяется устные и письменные упражнения, самое главное запоминания словарный минимум каждого занятия

### Оценивание:

- знание студентов оценивается по специальной таблице в течении модуля,
- активность участия и выполнения в классных и домашних заданий ,
- выполнение и презентация самостоятельной работы,
- проводится текущее тестирование в конце модуля

### Достижения:

- мой студенты активно и удачно участвуют во всех олимпиадах факультета,